
 

REFERAT REPRÆSENTANTSKABSMØDE DH UNGDOM  

 

Tid:  søndag d. 14. april 2024 kl. 12.00 

Sted:  Sletvej 2D, 8310 Tranbjerg  

Deltagere: Uwe Bredahl – Mads P. Dyhrberg – Henrik Fahlen – Hanne Jensen – Anders Rygaard – Maja 

Skovsen – Erik Laursen 

Afbud: Maria G. Fachman - Lene Dodensig - Charlotte B. Andersen – Linda Petersen - SPT 

Referent: Nanni Køhler 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

- Referat godkendt 

 

2. Grundlagsberegning (Kvistgård) 

 

Der blev på sidste møde vedtaget at vi ikke skulle ændre alle løb til 8:2 beregningen. Der er givet 

tilladelse til at to klubber må benytte 8:2 i 2024.  

 

- Falster og Lunden kører 8:2 i 2024 – vi evaluerer efter sæsonen. Andre klubber 8:2 på udvalgte 

dage med større løb. 

 

3. Uregerlighed (Kvistgård) 

 

Det skaber utryghed ved nogen, at ponyer der har været løse efter uregerlighed kan deltage i 

prøveløb kort tid efter. Skal der være en udelukkelselsesperiode? 

 

- Det er et dommeransvar at tage stilling til. 

 

4. Tvangstider (Fyn) 

 

Der er ønske om der igen kigges på tvangstiderne. 

 

- Der udsendes endnu engang tider til klubberne, hvorefter det tages op til efteråret på rep.møde 

 

5. Omregning af tider fra mindre baner (Nanni) 

 

Som det er nu, omregnes der på følgende måde: 

500m bane 1% 

300m og mindre 10% 

 



 

En undersøgelse for 2022 og 2023 viser at: 

- ponyer fra Kvistgård løber gennemsnitligt 3,4 % hurtigere når de kommer på stor bane 

- gennemsnittet for ponyer fra stor bane til stor bane ligger på 0,52%. 

- Bornholm ligger på 1,08% 

- SPT har et meget spinkelt grundlag at beregne ud fra, de ligger på 6% 

 

Forslag: Udviklingen følges i 2024 og tages op på repræsentantskabsmødet til efteråret. 

- Forslag vedtaget 

 

6. DM for ponyer – ud på storløbsdage på sigt (Skive) 

 

- Dette er der ikke stemning for 

 

7. Forenkling af reglementer – ønske om at alt samles et sted (Skive) 

 

- Klubberne kan indsende punkter fra de stores løbsbestemmelser de mener mangler i 

ponykalenderen, så vil de blive tilføjet i næste års kalender. 

-  

8. Frivillighed (Skive) 

 

- Hvordan får vi frivillige hænder i udvalgene så aktivitetsniveauet kan højnes 

 

- En opfordring til de frivillige i klubberne. 

 

 

9. Evt. 

- Der skal til næste møde kigges på  

o godkendelseskrav til kuske. 

o Udenlandske kuske der ønsker dansk licens 

 


